
Inniskillin partners with Startup Canada to showcase Canada’s changemakers 
 

Canada’s original wine startup teams up with Canada’s entrepreneur network to find incredible 
changemakers disrupting their industries in positive ways 

 
Mississauga, ON (October 20, 2020) – Canada’s first estate winery, Inniskillin, and entrepreneur 
organization Startup Canada, today, officially announced its partnership which was created to champion 
Canadian entrepreneurs who are disrupting their industries in creative ways to push forward in a post-
pandemic economy, and drive change in 2021.  
 
“We’re thrilled to partner with Startup Canada to celebrate, elevate and showcase Canada’s disruptive 
changemakers, just as Inniskillin’s founders, Donald Ziraldo and Karl Kaiser, did back in 1975 when they 
founded Canada’s first estate winery,” said Wendy Montgomery, Vice President of Marketing, Arterra 
Wines Canada. “As Canada’s original wine startup, we know the determination, perseverance – and 
swagger, required by entrepreneurs to make their dreams come true. We want to lift up those dreamers 
and inspire the next generation of changemakers across the country, and we’re incredibly proud to do so 
with an organization that gives a voice to the startup community.”  
 
Together, Inniskillin and Startup Canada will be launching The Changemaker’s Initiative. The 
Changemaker’s Initiative will profile the stories of 12 innovative entrepreneurs from across the country 
via social channels, Inniskillin product integration, and digital programs such as the Startup Canada 
Podcast. This initiative will help in amplifying these impactful businesses from coast-to-coast-to-coast. 
The chosen entrepreneurs are selected based on how they represent the characteristics of Inniskillin 
founders Ziraldo and Kaiser, who are known for fundamentally changing the world’s perception of 
Canadian wine. 
 
The Changemaker’s Initiative will be kicked off tonight at the Innovators & Entrepreneurs Foundation 
CANIE Awards through the new Disruptive Entrepreneur Award, sponsored by Inniskillin. The winner will 
be named at the 2020 CANIE National Awards presentation tonight at 6 p.m. ET, and the 12 
entrepreneurs will be announced in early November. 
 
"Now, more than ever, we need to champion Canada’s innovative startups and bring attention to our 
country’s resilient entrepreneurs,” said Kayla Isabelle, CEO of Startup Canada. “We could not be more 
excited to partner with Inniskillin on this impactful campaign that aims to showcase changemakers from 
various industries across the country.”  
 
“Our founders were continually driven by the pursuit of the unthinkable, and we want to work with 
entrepreneurs who have that same determination,” said Montgomery. “We look forward to building 
relationships with our award winners over the next year and working closely with Startup Canada to help 
make the impossible, possible.” 
 
About Inniskillin 
Canada’s first estate winery, Inniskillin, is internationally renowned for its award winning wines and for its 
pioneering role in establishing the Canadian wine industry. On July 31, 1975, its founders, Donald Ziraldo 
and Karl Kaiser, made history when they were given the first winery license in Canada since Prohibition. 
Inniskillin came into prominence on the global stage with its win at the 1991 Vinexpo, in France, at which 
the 1989 Vidal Icewine was awarded the highest Grand Prix d'Honneur, changing the way the world sees 
Canadian wine. Today, Inniskillin has two estate wineries – one in Niagara-on-the-Lake, Ontario, and one 



in Oliver, British Columbia, and it sits among the top 50 most admired wine brands in the world. For more 
information, visit www.inniskillin.com.  
 
About Startup Canada 
Startup Canada is the national rallying community and voice for Canada’s 3.5 million entrepreneurs. Since 
launching in 2012, Startup Canada has grown to represent more than 250,000 entrepreneurs and 50 
grassroots communities from coast to coast to coast. Through digital programs and flagship events, 
Startup Canada is the network promoting, inspiring, educating, connecting and giving a voice to Canada’s 
entrepreneurs; supporting them to start, operate and scale businesses that build a better Canada for the 
world today and for future generations. 
 
Media Contact: 
 
MELISSA PRINCE, Director, Golin Canada  
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Inniskillin s’associe à Startup Canada pour mettre en valeur les acteurs du changement au Canada 

 
La première vinerie au pays s’allie au réseau d’entrepreneurs canadiens pour trouver des gens qui se 

démarquent par leurs idées novatrices 
 
Mississauga, Ontario, le 20 octobre 2020. – Inniskillin, la première vinerie au pays, et Startup Canada, un 
regroupement d’entrepreneurs, annoncent officiellement aujourd’hui un partenariat visant à soutenir les 
entrepreneurs canadiens qui révolutionnent leur domaine de manière créative afin de faire avancer 
l’économie post-pandémique et de favoriser le changement en 2021.  
 
« Nous sommes ravis de nous associer à Startup Canada pour célébrer et mettre en valeur les 
entrepreneurs canadiens qui révolutionnent leur domaine respectif tout comme l’ont fait en 1975 les 
fondateurs d’Inniskillin, Donald Ziraldo et Karl Kaiser, lorsqu’ils ont fondé le premier domaine viticole au 
Canada », a déclaré Wendy Montgomery, vice-présidente du marketing de Vins Arterra Canada. « En tant 
que première vinerie au pays, nous savons que les entrepreneurs doivent faire preuve de détermination 
et d’audace pour réaliser leurs rêves. Nous voulons les aider et inspirer la prochaine génération d’acteurs 
du changement partout au pays. Nous sommes incroyablement fiers de le faire avec un organisme qui 
donne une voix à la communauté des jeunes entreprises. »  
 
Ensemble, Inniskillin et Startup Canada lanceront ce qu’ils appellent « l’initiative pour les acteurs du 
changement ». Ce projet mettra en vedette les histoires de 12 entrepreneurs innovants aux quatre coins 
du pays par l’intermédiaire des médias sociaux, de l’intégration de produits Inniskillin et de programmes 
numériques tels que le balado de Startup Canada. L’initiative pour les acteurs du changement contribuera 
à augmenter la visibilité d’entreprises à fort impact d’un océan à l’autre. Les entrepreneurs seront choisis 
selon leur interprétation des caractéristiques propres aux fondateurs d’Inniskillin, MM. Ziraldo et Kaiser, 
reconnus pour avoir fondamentalement changé la perception du vin canadien dans le monde. 
 
L’initiative pour les acteurs du changement sera annoncée ce soir à la cérémonie des prix CANIE de la 
Fondation d’innovateurs et d’entrepreneurs lors de la remise du Disruptive Entrepreneur Award, un 

http://www.inniskillin.com/


nouveau prix parrainé par Inniskillin. Le gagnant sera désigné lors de la remise des prix CANIE 
nationaux 2020, ce soir à 18 h (HE) et les 12 entrepreneurs seront annoncés début novembre. 
 
« Maintenant plus que jamais, nous devons soutenir les jeunes entreprises innovantes du Canada et 
attirer l’attention sur les entrepreneurs résilients », a déclaré Kayla Isabelle, PDG de Startup Canada. 
« Nous sommes extrêmement enthousiastes à l’idée de nous associer à Inniskillin pour cette campagne 
percutante visant à mettre en valeur les acteurs du changement de divers domaines à travers le pays. »  
 
« Nos fondateurs ont toujours été stimulés par la poursuite de l’inimaginable, et nous voulons travailler 
avec des entrepreneurs qui ont cette même détermination, a expliqué Mme Montgomery. Nous sommes 
impatients de nouer des relations avec nos lauréats au cours de l’année prochaine et de travailler en 
étroite collaboration avec Startup Canada pour rendre l’impossible possible. » 
 
À propos d’Inniskillin 
La première vinerie du Canada, Inniskillin, est internationalement reconnue pour ses vins primés et son 
rôle de pionnière dans l’établissement de l’industrie viticole canadienne. Le 31 juillet 1975, ses 
fondateurs, Donald Ziraldo et Karl Kaiser, sont entrés dans l’histoire en obtenant la première licence de 
vinerie au Canada depuis la prohibition. Inniskillin s’est fait connaître sur la scène mondiale avec sa 
victoire à Vinexpo 1991, en France, où son vin de glace Vidal 1989 a reçu le prestigieux Grand Prix 
d’honneur, changeant ainsi la façon dont le monde voit le vin canadien. Aujourd’hui, Inniskillin possède 
deux domaines viticoles – l’un à Niagara-on-the-Lake, en Ontario, et l’autre à Oliver, en Colombie-
Britannique – et figure parmi les 50 marques de vin les plus admirées au monde. Pour plus 
d’informations, visitez le site www.inniskillin.com.  
 
À propos de Startup Canada 
Startup Canada est le regroupement national et la voix des 3,5 millions d’entrepreneurs au Canada. 
Depuis son lancement en 2012, l’organisme sans but lucratif s’est développé pour représenter plus de 
250 000 entrepreneurs et 50 groupes communautaires d’un océan à l’autre. Par des programmes 
numériques et des événements phares, Startup Canada est le réseau qui promeut, inspire, informe et 
connecte les entrepreneurs canadiens en plus de leur donner une voix; il les aide à démarrer, exploiter et 
développer des entreprises qui font du Canada un endroit incroyable où vivre dans le monde 
d’aujourd’hui et de demain. 
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